
Protokollsutdrag från Idrottsnämndens sammanträde 2014-10-21 

STOCKHOLMS IDROTTSNÄMND PROTOKOLL NR. 7/2014  § 101-114 
 

Tid: Tisdagen den 21 oktober  kl. 17.30–17.38 

Plats: Stadshuset, drätselnämndens sessionssal 

 

 

Justerat : 2014-10-23 
 

Emilia Bjuggren Erik Odenlid 

  sekreterare 

 

Billy Östh (M) 

 

Ledamöter: 
Emilia Bjuggren (S)  ordförande 

Billy Östh (M) 

Petra Holda (M)   

Daniele Fava (FP) 

Fredric Ericsson (C)     

Jennie Hansson Åkerlind (S) 

  

Ersättare: 
Carl Rönnow (M) Tjänstgörande ersättare för (M)   

Bo Sundin (M) Tjänstgörande ersättare för (M)     

Anna Rosén (FP) 

Leif Kroon (KD) 

Celal Altun (S)  Tjänstgörande ersättare  

Fredrik Ståhl (S) Tjänstgörande ersättare för (V) 

Marie Åberg (S) 

Axel Nekham (MP) Tjänstgörande ersättare för (MP) 
 

Personalrepresentanter: 
Linda Runcrantz (Kommunal)  

Loa Bienen (Vision)  

Elvy Löfvenberg (SACO) 
 

Tjänstemän: 
Olof Öhman förvaltningschef, Robert Sköld avdelningschef, Kersti Ruthström 

avdelningschef, Susanne Olsson enhetschef, Erik Odenlid nämndsekreterare och Lennart 

Öström administrativ assistent. 
 

Förhindrade att närvara 
Jari Visshed (S) ledamot 

Mehdi Oguzsoy (V) ledamot 

Emil Johansson (S) ersättare 

Andreas Berglöf (M) ersättare 

Gulan Avci (FP) ersättare 

 

 



Protokollsutdrag från Idrottsnämndens sammanträde 2014-10-21 

 

§ 113 

Information och övriga frågor  

 

Förvaltningschefen Olof Öhman informerade om att förvaltningen under v. 43 och 44 

kommer att genomföra s.k. verksamhetskontroll på stadens anläggningar i syfte att säkerställa 

att den faktiska verksamheten är i enlighet med de bokningar som gjorts i bokningssystemet. 

 

Han informerade också om en fritidsmässa i Sollentuna främst riktad till ungdomar med funk-

tionsnedsättning. Han informerade även om de höstlovsaktiviteter som förvaltningen har på 

gång. Slutligen informerade Olof Öhman om att upphandlingen av IP skogen nu var helt klar 

och att beslutet tilldelats företaget som tidigare drivit verksamheten – Läktare & Evenemang-

service Sverige AB. Idrottsnämnden tackade genom sin ordförande för informationen. 

 

Fredric Ericsson (C) ställde en fråga om DN-galan och de ekonomiska problem som det har 

förekommit uppgifter om. Förvaltningschefen gav svaret att förvaltningen inte är involverad 

eller berörd av dessa eventuella problem.  

 

Anna Rosén (FP) undrade om datumet för utdelning av idrottsnämndens ungdomsledarstipen-

dium. Olof Öhman uppgav att datumet är den 18 november, tid, omedelbart efter idrottsnämn-

dens sammanträde. 

 

Då inga övriga frågor förelåg avslutade ordföranden Emilia Bjuggren (S) sammanträdet  

kl. 17.38. 

 

 

Vid protokollet     Erik Odenlid 

           Nämndsekreterare 


